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VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLET 
ENCS 
 
Szám: 65-3/2012/Közm. 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
az Encs városban 2012. április 23. napján 16.30 órától megtartott 

 
 

K Ö Z M E G H A L L G A T Á S R Ó L  
 
 

Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András alpolgármester, Bratu Ferenc, 
Bolobás Péter, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Molnárné Juhász Éva, Timár László, dr. 
Vidákovics Béla helyi képviselők. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyző, dr. Szántó Marianna aljegyző, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezető, Illésné Boros Anikó Igazgatási Irodavezető, 
Sándor Róbert Műszaki Irodavezető, Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens, Rivnyák 
Istvánné, Vajkóné Zsíros Emese, Kércsi Tibor, Rácz László, Hódiné Gazsi Ágota 
intézményvezetők,  Bartek József a Városgazda Kft. ügyvezetője. 
 
Bratu László polgármester a Képviselő-testület nyilvános ülésének lezárása után 
közmeghallgatás tartását rendeli el. Kéri a közmeghallgatáson megjelent lakost adja elő azon 
kéréseit, észrevételeit, amelyeket közérdekűnek ítél és meg kíván osztani a testülettel. 
 
Hocza Tamás a Jobbik helyi képviselője több ügyben is szeretne jelezni a képviselő-testület 
felé: 
- Az iskolaátszervezés kapcsán kijelenti, hogy egészséges igénynek érzi az egyházi iskola 
indításának kezdeményezését. Egy dolgot kifogásol csupán, azt, hogy az iskola beindítása 
előtt nem volt elegendő információáramlás, nem kaptak a szülők írásban tájékoztatást az 
egyház, illetve az iskola által szervezett fórumokról. 
- A Csobád és Hernádszentandrás községek csatlakozási szándéka, kérése kapcsán az 
fogalmazódott meg benne, hogy jó lenne ezen kérdésben a lakosságot is megkérdezni, akár 
népszavazást is el tud képzelni ebben  az ügyben. 
- Kifogásolja továbbá, hogy Bolobás képviselő úr Roxburry 2 szórakozóhelyét népszerűsítő 
plakátjain alkohol reklám van, amely jogszabály által tiltott. 
- Felhívja a figyelmet továbbá arra, hogy az Encs - Abaújdevecser bekötőút mellett a 
futballpálya szomszédságában lévő óriás hirdetőfelület elhelyezése nem felel meg az új 
jogszabályi előírásoknak. 
- Hiányolja továbbá, hogy a rendőri járőrszolgálat jelenléte megszűnt a városban a reggeli 
órákban, illetve az iskola befejezése utáni időszakban. Örömmel üdvözölné, ennek 
visszaállítását, hiszen alkalmas volt arra, hogy az apróbb csínytevéseknek, incidenseknek 
elejét vegye. 
- Felhívja a figyelmet a lomtalanításkor észlelet problémára, mely idején egyes elemek barbár 
hordák módjára járták a várost és széttúrták, széttörték, darabolták a kitett lomokat, hogy 
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elvihessék belőle azt, amit a maguk számára hasznosnak vélnek. Ennek megakadályozása 
érdekében javasolja szűkíteni az időtartamot vagy fokozott rendőri, polgárőri jelenlét kell a 
városban. 
- Közeledik az iskolaidőszak vége, a választásokat nyert FIDESZ képviselők, akik többségben 
vannak a helyi testületben, választási ígéreteiben kiemelten kezelték a munkahelyek 
teremtését. Elsősorban őket, de a független jelölteket is kérdezi, mit tettek azért, hogy a város 
középiskolát, főiskolát befejező diákjai el tudjanak helyezkedni a munka világában. Mit 
tudnak ígérni a fiataloknak, akik befejezik tanulmányaikat? 
 
Bratu László polgármester megköszöni a testülettel megosztott gondolatokat. Szeretne 
reagálni a felvetésekre: 

- Nem önkormányzati feladat az egyházi iskolával kapcsolatos szervezés, csak 
segítséget nyújtott az önkormányzat az egyháznak. A tájékoztatók időpontját az 
egyház és az önkormányzat is hirdette. 

- Csobád és Hernádszentandrás községek csatlakozása esetében a törvénytervezet 
egyértelműen fogalmaz, a legközelebbi város köteles fogadni azon községeket, 
amelyek nem tudnak megfelelni a körjegyzőség-alakítás feltételeinek. 

- Az óriásplakát elhelyezése nem sérti a hatályos jogszabályokat, tekintettel arra, hogy 
nem főút mellett helyezkedik el és rendelkezik közterület-használati engedéllyel. 

- A közbiztonságra az önkormányzat is nagy hangsúlyt fektet. A rendőrség is mindent 
megtesz a minél több jelenlét érdekében, de nagy az ellátott terület és nem lehetnek 
mindig mindenhol jelen. Kérni fogjuk kapitány úrtól, hogy állítsa vissza megszokott 
rendszert, ha ez nem okoz gondot a számukra. 

- A lomtalanításkor észlelt probléma fennállásával egyetért. Ami a bérházak környékén 
történt, az több, mint tartható állapot. Kell a lomtalanítás, de a formájáról tárgyalni 
kell a szolgáltatóval. 

 
Szeles András alpolgármester a munkahelyteremtés kapcsán megszólított FIDESZ 
képviselők nevében szólva elmondja, hogy minden politikai erő a zászlajára tűzte és tűzi a 
munkahelyteremtés célját. Mindenki ezt szerette volna 2010-ben is, így a Jobbik is.  
Mindenki láthatja azonban, hogy mi történt 2008-ban a világgazdaságban és mi van 
Európában még ma is. Egyre nehezebb a helyzet. Ez nem jelenti azt, hogy ne kellene a 
munkahelyteremtéssel foglalkozni, de a meglévők megtartása is gondot jelent. Voltak 
érdeklődők az ipari parkra, de sajnos nem jött létre az együttműködés. Minden országgyűlési 
és helyi képviselő feladata ez a kérdés, amelynek megvalósításáért mindent megtesznek. 
Az egyházi iskolával kapcsolatos tájékoztatás kapcsán nem érti a kritikát. A szülői 
tájékoztatás napján a Zrínyi iskola aulája tele volt. Az információkért több fórumot is figyelni 
kell. 
A Csobád és Hernádszentandrás községek kérelme kapcsán felvetett népszavazás lehetőségét 
elutasítja. Képviseleti demokráciában élünk. Ez azt jelenti, hogy bizonyos kérdésekben a 
testület tagjai a választók képviseletében és nevében eljárhatnak. Ehhez kívánja magát tartani 
a képviselő-testület. 
 
Hocza Tamás az információhiánnyal kapcsolatosan pontosítani kíván. Azt hiányolta, hogy a 
gyerekek ellenőrzőjében nem üzentek a szülőknek. Ez azonban nem véletlen, hiszen az 
önkormányzati iskola igazgatója a szavazáskor is iskolaigazgatóként szavazott, nem pedig 
képviselőként. 
A lomtalanítási probléma kapcsán javasolja közösségellenes magatartássá nyilvánítani azt, ha 
valaki szétgórja a kitett lomot és részleges vagy határozott idejű segélymegvonással sújtani az 
elkövetőt. 
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Szentimrey Pál gibárti lakosként kér szót. Azt szeretné érintett szülőként megtudni, hogy lesz 
a beiratkozás az egyházi iskolába? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a képviselő-testület döntését követően az egyház 
megteszi a szükséges lépéseket. De még nincs lehetőségük beiratkozást taratani. Az majd 
önkormányzati keretek között történik meg, ahol jelezni kell a szülőknek, hogy az egyházi 
iskolába kérik a felvételt. 
 
Polgármester úr további kérdés, észrevétel, bejelentés hiányában a közmeghallgatást bezárja. 
 

K.m.f. 
 

         
 Bratu László      dr. Halász Ferenc 

      polgármester       jegyző 


